
  

                                                           Protokół 

z obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Świerzno 

w dniu  30 marca 2018 roku  

 

  Posiedzenie XXXIV Sesji Rady Gminy Świerzno rozpoczęło się o godzinie 11
00

.
 
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki. Przywitał 

przybyłych na posiedzenie Radnych, Wójta Gminy, Starostę Powiatu Kamieńskiego Pana J. 

Malca, Sołtysów Gminy Świerzno i Kierowników jednostek organizacyjnych. Na 15 osobowy 

skład Rady w posiedzeniu uczestniczy 14 członków. Nieobecny Radny A.Pawlaczyk. Lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Ad.1.c. zgłoszenie uwag i poprawek do przedstawionego porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy – na wniosek Wójta Gminy wnioskuję o wprowadzenie do 

porządku posiedzenia  projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 

2018 w punkcie 10 porządku obrad w ppkt „h”.  

Radna H. Wojciechowska – składam wniosek o umieszczenie  petycji mieszkańców gminy 

Świerzno i Powiatu Kamieńskiego w porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy – sprawa petycji zostanie rozpatrzona we wolnych wnioskach. 

W wyniku głosowania zmiana do porządku posiedzenia XXXIV Sesji Rady Gminy została 

przyjęta przez Radnych przy 14 głosach za, na 14 Radnych obecnych na sali.  Nieobecny 

Radny Andrzej Pawlaczyk. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek XXXIV posiedzenia Rady 

Gminy: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a)  otwarcie posiedzenia, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) zgłoszenie uwag i poprawek do przedstawionego porządku posiedzenia, 

d) przyjęcie protokołu z XXXIII posiedzenia Rady Gminy Świerzno. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gmina Świerzno dla terenów położonych w miejscowościach Starza i Kępica. 

3. Informacja Wójta Gminy Świerzno z działalności między sesjami: 

a) przyjęcie informacji Wójta Gminy Świerzno z działalności między sesjami. 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Świerznie za rok 2017. 

5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerznie za  2017 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie za 2017 r. 



  

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-

2017 za rok 2017. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2017 r. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Gminie Świerzno za 2017 r. 

10.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) podziału Gminy Świerzno na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

b) podziału Gminy Świerzno na okręgi wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu, 

c)  ustalania wysokości  diet i zwrotu kosztów  podróży służbowych na terenie kraju dla 

sołtysów, 

d) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Świerzno, 

e) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości, obowiązującej na terenie Gminy Świerzno. 

f) określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców stanowiących własność 

Gminy Świerzno i ustalenia warunków udzielenia bonifikat, 

g) zmieniająca uchwałę Nr XVIII/128/2018 Rady Gminy Świerzno z dnia 14 września 2016 r. 

w sprawie zatwierdzenia „Planów Odnowy Miejscowości na lata 2016-2022”. 

h) zmian budżetu Gminy Świerzno  na rok 2018. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie posiedzenia XXXIV Sesji Rady Gminy Świerzno. 

Porządek posiedzenia XXXIV Sesji Rady Gminy stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 1. d. przyjęcie protokołu z XXXIII posiedzenia Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, iż protokół z XXXIII posiedzenia Rady Gminy 

był do wglądu w biurze rady i dostępny na stronie Urzędu Gminy. 

Uwag do protokołu z XXXIII posiedzenia Rady Gminy nie wniesiono. 

W wyniku głosowania protokół z XXXIII posiedzenia  Rady Gminy został przyjęty 13 

głosami za,  1 głosie wstrzymującym się na 14 Radnych obecnych na sali. 

Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gmina Świerzno dla terenów położonych w miejscowościach Starza 

i Kępica. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Nadmienił również, że wszystkie projekty uchwał były szeroko omawiane na posiedzeniach 



  

Komisji Stałych Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przywitał  przybyłą na posiedzenie przedstawicielkę firmy 

P.P.R. „Dom” w Starogardzie Gdańskim Panią Barbarę Jaszczuk-Skolimowska, która 

ustosunkowała się do przedstawionego projektu uchwały i powiedziała między innymi:” dość 

długo  to trwało, ale były wymagane zgody Ministra Rolnictwa o zamianę gruntów. Udało się 

jednak sprawę zakończyć. Żadnych  zmian nie ma, zostało tak jak było, chodzi tylko 

o zabezpieczenie terenów pod budowę z uwagi na planowaną budowę wiatraków. Chodzi tu 

przede wszystkim o nie zablokowanie planów budowy innych obiektów. Projekt planu był 

wyłożony, była planowana dyskusja publiczna, która się nie odbyła z uwagi na brak 

zainteresowania. Nikt też nie złożył żadnych uwag czy wniosków, po upływie terminu 

wyłożenia tego planu. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXXIV/217/2018  Rady Gminy Świerzno w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gmina Świerzno dla 

terenów położonych w miejscowościach Starza i Kępica została przyjęta 14 głosami z, na 14 

Radnych obecnych na sali (zał. Nr 3). 

Ad. 3. Informacja Wójta Gminy Świerzno z działalności między sesjami. 

Wójt Gminy - do informacji jaka została Państwu przesłana chciałbym dodać, że wspólnie ze 

Skarbnikiem Gminy byliśmy w Szczecinie na podpisaniu aneksu do  umowy dotyczącej 

inwestycji budowy oczyszczalni przydomowych, z uwagi na fakt wycofania się jednego 

z beneficjentów. Lista  z beneficjentami stanowi integralną część umowy i każda zmiana w tej 

liście musi być aneksowana. W  Urzędzie Wojewódzkim odbyło się spotkanie odnośnie 

wniosków na budowę dróg gminnych. Po przekazanej tej  informacji na posiedzeniu komisji 

i poinformowaniu Radnych o kwocie jaką dysponuje UW na ten cel a jest to 27 mln złotych 

wyklarowała się droga Gostyń-Pobierowo. Remont drogi mógłby  być robiony  pół na pół i to 

ta połowa to po stronie Gminy Świerzno. Środki po naszej stronie da się znaleźć o ile wniosek 

zostanie zatwierdzony przez Urząd Wojewódzki. Pytania do przedstawionej informacji proszę 

we wolnych wnioskach. 

Na posiedzenia o godz. 11
20

 przybył Radny Andrzej Pawlaczyk. 

a) przyjęcie informacji Wójta Gminy  Świerzno z działalności między sesjami. 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami została przyjęta 15 głosami za, na 15 

Radnych obecnych na sali (zał. Nr 4).   

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Świerznie za rok 

2017. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

 Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 



  

W wyniku głosowania sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Świerznie za rok 2017 zostało przyjęte jednogłośnie przez Radnych (zał. Nr 5). 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerznie za 2017 

rok. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Pytań i uwag do przedstawionego nie wniesiono. 

W wyniku głosowania sprawozdanie z Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerznie za 2017 rok 

zostało przyjęte jednogłośnie przez Radnych (zał. Nr 6). 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego  ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie za 2017 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania brak. 

W wyniku głosowania sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego 

ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za 2017 rok zostało przyjęte jednogłośnie przez 

Radnych (zał. Nr 7). 

Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2015-2017 za rok 2017. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania brak. 

W wyniku głosowania sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2015-2017 za rok 2017 rok zostało przyjęte jednogłośnie przez Radnych (zał. Nr 8). 

Ad. 8. Sprawozdanie z realizacji  Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2017 r. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania brak. 

W wyniku głosowania sprawozdanie z realizacji  Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2017 r. zostało przyjęte 

jednogłośnie przez Radnych (zał. Nr 9). 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Świerzno za 2017 r. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania brak. 

W wyniku głosowania sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Świerzno za 2017 r. zostało przyjęte jednogłośnie przez 

Radnych (zał. Nr 10). 



  

 

Ad. 10.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) podziału Gminy Świerzno na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic 

i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 

Projekt przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/218/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie 

podziału Gminy Świerzno na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz 

siedzib obwodowych komisji wyborczych została przyjęta przez Radnych 15 głosami za, na 

15 Radnych obecnych na sali (zał. Nr 11). 

b) podziału Gminy Świerzno na okręgi wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Projekt przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/219/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie 

podziału Gminy Świerzno na okręgi wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu została przyjęta przez Radnych 15 głosami za, na 15 

Radnych obecnych na sali (zał. Nr 12). 

c) ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych na terenie kraju dla 

sołtysów  

Projekt przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Radny R. Ciślak – do jakiej kwoty zwrot za podróże służbowe? 

Wójt Gminy – to ja przeznaczam środki na ten cel. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/220/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie  

ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych na terenie kraju dla sołtysów 

została przyjęta przez Radnych 15 głosami za, na 15 Radnych obecnych na sali (zał. Nr 13). 

d) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Świerzno 

Projekt przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/221/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie  

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Świerzno została przyjęta 

przez Radnych 15 głosami za, na 15 Radnych obecnych na Sali (zał. Nr 14). 

 

 



  

e) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, obowiązującej na terenie 

Gminy Świerzno 

Projekt przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/222/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie    

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości, obowiązującej na terenie Gminy Świerzno została 

przyjęta przez Radnych 15 głosami za, na 15 Radnych obecnych na sali (zał. Nr15). 

f) określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców stanowiących 

własność Gminy Świerzno i ustalenia warunków udzielenia bonifikat 

Projekt przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/223/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie    

określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców stanowiących własność 

Gminy Świerzno i ustalenia warunków udzielenia bonifikat została przyjęta przez Radnych 15 

głosami za, na 15 Radnych obecnych na sali (zał. Nr 16). 

g) zmieniającą uchwałę Nr XVIII/128/2018 Rady Gminy Świerzno z dnia 14 września 

2016 r. w sprawie zatwierdzenia „Planów Odnowy Miejscowości na lata 2016-2022” 

Projekt przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Radny W. Kaproń – kiedy budowa świetlic? 

Wójt Gminy – dopiero trwa nabór wniosków. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/224/2018 Rady Gminy Świerzno zmieniającą 

uchwałę Nr XVIII/128/2018 Rady Gminy Świerzno z dnia 14 września 2016 r. w sprawie  

zatwierdzenia „Planów Odnowy Miejscowości na lata 2016-2022” została przyjęta przez 

Radnych 15 głosami za, na 15 Radnych obecnych na sali (zał. Nr 17). 

h) zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2018 

Projekt przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/225/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie     

zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2018 została przyjęta przez Radnych 15 głosami za, 

na 15 Radnych obecnych na sali (zał. Nr 18). 

 

 



  

Ad. 11.  Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie w sprawie wydania opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy 

Świerzno i w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego 

w budżecie Gminy Świerzno na 2018 rok. Opinie RIO w tej  kwestii są pozytywne.(zał. Nr 

19). 

Wójt Gminy – najważniejsza sprawa to podjęcie decyzji w sprawie budowy dróg gminnych. 

Jest ogłoszony jednorazowy nabór wniosków przez Urząd Wojewódzki. Środki na ten cel to 

27 mln złotych. My jako Gmina możemy złożyć jeden wniosek. Powiat dwa wnioski. 

Wnioski mogą   być złożone na drogi, na które jest dokumentacja. Nie mamy zgłoszenia na 

Krzemykowo i tutaj nie mamy szans przynajmniej w tym roku. Dokumentację na Sulikowo 

mamy i aktualne zgłoszenie. To wszystko zrobiliśmy w 2016 roku. Mamy również 

dokumentacje na drogę Gostyń-Pobierowo, można byłoby zrobić to co należy do Powiatu 

Kamieńskiego. Zależy to też od Pana Starosty. Będę namawiał Radę na sfinansowanie 

remontu tej drogi 50 x 50. Jeżeli zdecydujemy się na remont tej drogi to mamy 10 dni na 

przygotowanie dokumentacji. Można otrzymać 5 mln dofinansowania, szkoda nie 

wykorzystać takiej szansy. Na dzisiaj po rozmowie z Skarbnikiem, jeżeli zapadnie taka 

decyzja środki będą i zostanie zwołana sesja w trybie nadzwyczajnym i stosowna uchwała 

w tej kwestii zostanie podjęta. 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – problem jest ważny i dlatego tutaj jestem. Przez dwa dni 

nad tym pracowaliśmy. Nie byliśmy przygotowani. To spadło nagle, ale byłoby grzechem 

abyśmy nie spróbowali wykorzystać szansy. Szukaliśmy środków i na dzisiaj mamy 300 tys. 

zł, natomiast reszta to kwestia kilku dni i te środki pozostałe się znajdą. Należy się 

zastanowić, czy damy radę finansowo  zrobić remont tej drogi do granic powiatu, czy 

podzielić i robić etapowo.   

Wójt Gminy – samo przejście przez Gostyń to 6 mln 600 tys. zł. brutto. 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – jeżeli w tych granicach utrzyma się ten remont to środki się 

znajdą. Pozostaje jeszcze kwestia kwalifikacji wniosku przez Urząd Wojewódzki. Czy 

politycznie będzie dobrze, że Powiat złoży wniosek na Golczewo i Gostyń, musimy się nad 

tym zastanowić. Deklaruję szukanie środków i złożenie wniosku.   Czemu nie całość?. Nie 

stać nas sfinansować w całości przeprowadzić remont tej drogi na odcinku Gostyń –

Pobierowo. 

Radny A. Pawlaczyk – skoro ma być jeden wniosek to robić drogę w całości na trasie Gostyń-

Pobierowo.      

 



  

 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – ja nie chcę dyskutować, musieliśmy zabrać środki z innego 

działu aby dać na ten cel. W budżecie powiatu nie mieliśmy tej drogi tylko Golczewo, a teraz 

szukamy wyjścia jak to zrobić. Pojawiło się światełko, jeżeli mamy remontować, to 

remontujmy  tę część po naszej stronie do końca Gostynia, a w drugi rozdaniu dalszą część. 

Radna H. Wojciechowska – sprawa tej drogi wałkuje się już od 2012 r i zostało podpisane 

w tej kwestii porozumienie pomiędzy dwoma powiatami i dwoma gminami. Cieszę się, że 

jakikolwiek etap ruszy. Będę wdzięczna za to co będzie, pozostałą część też  można robić 

etapami. 

Przewodniczący Rady Gminy – na całość środków nie mamy, a ze strony Powiatu 

Gryfickiego nie ma woli remontowania tej drogi. Chciałbym podziękować Panu Staroście za 

złożenie deklaracji dotyczącej remontu drogi- przejście przez Gostyń. 

Starota Powiatu Kamieńskiego – ten odcinek drogi poza terenem zabudowanym można 

spróbować z PROW-u i dołączyć jeszcze dofinansowanie z FOGR-u – mamy 80% 

dofinansowania. 

Radny W. Kaproń – częściowo odpowiedź uzyskaliśmy, chodzi o zrobienie naszej drogi, a co 

z drugą połową. 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – rozmawiałem z Gminą Rewal i oni w okresie Zarządu 

Komisarycznego -  nie ma szans na jakiekolwiek dofinansowanie remontu tej drogi, Powiat 

Gryficki – ta droga nie jest dla nich priorytetem. 

Radny R. Ciślak –miło jest zauważyć dobre relacje pomiędzy Gminą a Starostwem. Jest to 

okres przedwyborczy, ale najważniejsze aby rozpocząć inwestycje. 

Wójt Gminy – rozpoczęcie tej inwestycji w sierpniu a zakończyć trzeba ją w tym roku taki 

jest warunek dofinansowania. 

Radny K. Sominka – co z realizacją zadania budowy chodników w Chominie i Sulikowie? 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – w przetargach jest tak, że wygrywa ten najtańszy. Dwie 

firmy a zrobiły więcej złego niż dobrego. Nie wiem czy nie będziemy szukać nowego 

wykonawcy. Współpraca moja z Wójtem to jest dobra współpraca. 

Radny R. Ciślak – chodziło mi o to, że byliśmy świadkami różnych rozmów, ale zawsze cel 

był dobry. 

Radny P. Szczęsny – czy firma poniesie konsekwencje, za nie terminowe wykonanie 

chodników w Chominie i Sulikowie? 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – na dzień dzisiejszy składamy sprawę do sądu i są naliczane 

kary z tytułu nie terminowego wywiązania się z prac. 

Radny R. Wojciechowski – remont bruku w Gostyńcu, poprawienie zakrętu w Gostyńcu. 



  

Starosta Powiatu Kamieńskiego – będziemy robić. 

Przewodniczący Rady Gminy – droga do Rybic jest w dużo gorszym stanie. 

Wójt Gminy – może byśmy wrócili do tematu związanego z drogą do Rybic. Pan Seńko da 

transport, 4 publicznych i naprawimy tę drogę. 

Starosta Powiatu Kamieńskiego – doraźne remonty będziemy robić, ale na tej drodze lepiej 

zrobić stały remont etapami. 

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jeszcze zapytania lub wnioski. Nie widzę.  

Następnie Przewodniczący złożył wszystkim życzenia świąteczne, życząc spokojnych 

i pogodnych świąt Wielkiej Nocy i zamknął posiedzenie XXXIV Sesji Rady Gminy, uznając 

porządek obrad za wyczerpany. Posiedzenie Rady Gminy zostało zakończone o 13
00

. 

 

Protokołowała:  

Putyrska B.                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                            Dariusz Mądrecki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


